
   Verslag vergadering milieuraad.

     
 23 /06/2022 

 

 
Plaats: OC Kasterlee, grote zaal 

Uur: van 20.00 u -22.00 

Aanwezig: Gert S., Annie J, Josephine M., Herman W., Jef D., Jan G., Paul V. ,Greet V.S.  

Verontschuldigd: Hilde V., Dirk P., Jef E., Frans S., Reimonda V. , Jef V. E. 

 

Deel 1:  20.00 – 21.00 uur: uiteenzetting door Witteveen en Bos, met bijkomende 

toelichting door burgemeester en Infrabel, over de plannen tot sluiting van overwegen in 

Tielen.  

Deel 2: advies op eigen initiatief 

 

Na de uiteenzetting gaan we met de leden van de milieuraad apart zitten om een advies op 

eigen initiatief te geven.  

 

De leden van de Milieuraad hebben heel wat bezwaren tegen dit plan: 

- we vinden nergens een uitleg in verband met milieucompensatie-maatregelen terug in de 

uiteenzetting 

- de impact op de dorpskern wordt geminimaliseerd 

- het kostenplaatje voor de gemeente wordt geminimaliseerd. In de berekeningen wordt geen 

rekening gehouden met onteigeningen, deze kosten zijn allemaal voor de gemeente.  

- er wordt nergens gerefereerd naar het nieuwe beleidsplan “open  ruimte” waar door diverse 

groepen erg  hard aan gewerkt is. 

- er wordt geen of weinig ruimte gevrijwaard voor landbouw 

- dit is een te groots project voor een gemeente als Tielen. Het sociaal-economische effect op 

dit dorp gaat veel te groot zijn. 

 

De milieuraad zal  dus als advies geven om dit project af te blazen. Infrabel heeft laten 

horen dat dit zeker niet dringend is en dat zij eerst aan de slag zullen  gaan met overwegen die 

eenvoudiger te sluiten zijn dan deze. Zij gaan gemeentes zeker niet dwingen tot sluiting van 

overwegen.  

 

De enige optie die op heel lange termijn eventueel bespreekbaar zou zijn is de optie 

Gierlebaan.  

Indien de gemeente hier ooit mee aan de slag wil gaan is het belangrijk om dit nu op te nemen 

in al hun verdere planningen m.b.t Tielen.  

Slopen van woningen kan alleen als deze woningen hier aan toe zijn. Compensatie van 

woningen en gronden moet correct gebeuren.  

 

Deel 3:  

 

Eventuele vragen bij vorig goedgekeurd verslag: niet aan bod gekomen wegens tijdsgebrek 

 

Evaluatie fietstocht: verslag Jef Diels  

 



Rondvraag: niet aan bod gekomen wegens tijdsgebrek 

 

Planning: volgende vergadering op donderdag 15 september 20.00u,  OC Kasterlee (nog 

vastleggen) 

 

 

 

De secretaris         De voorzitter 

Paul Vernelen         Greet Van Sas  

 


